
Protokół  Nr XLIX/22 

z sesji Rady Gminy Kostomłoty 

odbytej w dniu 27 września 2022 r. 

 w sali sesyjnej Gminnego Ośrodka Kultury w Kostomłotach  

 

Przewodnicząca  Agnieszka Śladowska  otworzyła obrady i przywitała zebranych. 

Zweryfikowano kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności: 

 

 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Leon Barylak TAK  27.09.2022 14:25 Obecny 

2 Barbara Konicka TAK  27.09.2022 14:25 Obecny 

3 Marzena Kruźlak TAK  27.09.2022 14:25 Obecny 

4 Edward Kulig TAK  27.09.2022 14:25 Obecny 

5 Paweł Marchewka NIE  27.09.2022 14:25 Nieobecny 

6 Józef Osowski TAK  27.09.2022 14:25 Obecny 

7 Sebastian Pawlak TAK  27.09.2022 14:25 Obecny 

8 Ryszard Pisarek TAK  27.09.2022 14:25 Obecny 

9 Marek Pomykała TAK  27.09.2022 14:25 Obecny 

10 Aneta Sawicka TAK  27.09.2022 14:25 Obecny 

11 Waldemar Sudoł TAK  27.09.2022 14:25 Obecny 

12 Jan Szwedo TAK  27.09.2022 14:25 Obecny 

13 Agnieszka Śladowska TAK  27.09.2022 14:25 Obecny 

14 Mariusz Żałobniak TAK  27.09.2022 14:25 Obecny 

15 Marek Żądło TAK  27.09.2022 14:25 Obecny 

 

 

 

Planowany porządek posiedzenia 



 

Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wręczenie nowo wybranemu radnemu zaświadczenia o wyborze. 

3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego. 

4. Przyjęcie programu sesji. 

5. Przyjęcie protokołu Nr XLVII i XLVIII z sesji Rady Gminy Kostomłoty. 

6. Informacja o działalności wójta między sesjami. 

7. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2022 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kostomłoty. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XLIII/359/22 Rady Gminy 

Kostomłoty z dnia 22 lutego 2022 r. w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii w Gminie Kostomłoty na 2022 rok”. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działek w obrębach: Budziszów, Ramułtowice, Świdnica Polska i 

Wilków Średzki, Gmina Kostomłoty. 

14. Uchwała sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy po umowie zawartej 

na czas oznaczony do 3 lat. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Kostomłoty nr 

LIII/277/10 z dnia 25 maja 2010 r. w sprawie przyjęcia regulaminu świetlic wiejskich na 

terenie gminy Kostomłoty. 

16. Informacja Wójta Gminy Kostomłoty o oświadczeniach majątkowych składanych na 

podstawie ustawy o samorządzie gminnym za 2021 r. 

17. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Kostomłoty o oświadczeniach 

majątkowych składanych na podstawie ustawy o samorządzie gminnym za 2021 r. 

18. Wnioski i oświadczenia.        



19. Sprawy różne. 

20. Zakończenie obrad XLIX sesji Rady Gminy. 

 

Przebieg spotkania 

 

Ad.1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kostomłoty Agnieszka Śladowska otworzyła sesję oświadczyła, 

iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych (nieobecny radny 

Paweł Marchewka), co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 

quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał, i powitała radnych, sołtysów 

oraz zaproszonych gości. Lista obecności radnych stanowi załączniki nr 1, 2 i 3 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 2. Wręczenie nowo wybranemu radnemu zaświadczenia o wyborze. 

Radny otrzymał z rąk Przewodniczącej Gminnej Komisji Wyborczej – Ireny Piotrowskiej 

zaświadczenie o wyborze. Pani Irena Piotrowska złożyła również nowo wybranemu radnemu 

gratulacje. 

 

Ad.3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kostomłoty Agnieszka Śladowska odczytała rotę przysięgi , a 

radny potwierdził słowami „ślubuję tak mi dopomóż Bóg”.   

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że od tego momentu  w posiedzeniu uczestniczy 14 

radnych. 

 

Ad. 4. Przyjęcie programu sesji. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wręczenie nowo wybranemu radnemu zaświadczenia o wyborze. 

3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego. 

4. Przyjęcie programu sesji. 

5. Przyjęcie protokołu Nr XLVII i XLVIII z sesji Rady Gminy Kostomłoty. 

6. Informacja o działalności wójta między sesjami. 

7. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2022 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kostomłoty. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości. 



11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XLIII/359/22 Rady Gminy 

Kostomłoty z dnia 22 lutego 2022 r. w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii w Gminie Kostomłoty na 2022 rok”. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działek w obrębach: Budziszów, Ramułtowice, Świdnica Polska i 

Wilków Średzki, Gmina Kostomłoty. 

14. Uchwała sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy po umowie zawartej 

na czas oznaczony do 3 lat. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Kostomłoty nr 

LIII/277/10 z dnia 25 maja 2010 r. w sprawie przyjęcia regulaminu świetlic wiejskich na 

terenie gminy Kostomłoty. 

16. Informacja Wójta Gminy Kostomłoty o oświadczeniach majątkowych składanych na 

podstawie ustawy o samorządzie gminnym za 2021 r. 

17. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Kostomłoty o oświadczeniach 

majątkowych składanych na podstawie ustawy o samorządzie gminnym za 2021 r. 

18. Wnioski i oświadczenia.        

19. Sprawy różne. 

20. Zakończenie obrad XLIX sesji Rady Gminy. 

Porządek został przyjęty przez radnych bez uwag. 

 

 

Ad. 5. Przyjęcie protokołu Nr XLVII i XLVIII z sesji Rady Gminy Kostomłoty. 

Przewodnicząca poinformowała, że protokoły były wyłożone w Biurze Rady i nikt z radnych 

nie wniósł poprawek ani uwag do protokołów. Radni w głosowaniu  jednogłośnie przyjęli 

protokół nr  XLVII i XLVIII. 

 

Ad.6. Informacja o działalności wójta między sesjami. 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Wójtowi Gminy. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Otrzymaliście Państwo informację o mojej działalności, w 

ramach uzupełnienia chciałabym powiedzieć, że jesteśmy po przetargach. W środę odbieramy 

przebudowę drogi  Paździorno do mostu, rozpoczęliśmy budowę dwóch świetlic w Wilkowie 

i Chmielowie. Jesteśmy także po przetargu jeżeli chodzi o drogę Świdnica Polska- 

Szymanowice, będzie to inwestycja zaprojektuj i wybuduj. We wtorek rozstrzygamy przetarg  

wod.kan, czyli  przepompownia Kostomłoty, kanalizacja od Piotrowic do oczyszczalni, 



kanalizacja MZP Piotrowice i woda Ramułtowice – Sikorzyce. Cała wartość, to 6,5 mln zł i 

będziemy przystępować do realizacji. Mieliśmy pierwszy przetarg ale nie zjawił się …. 

Inspektor nadzoru złożył ofertę ale nie wysłał szyfrem, dlatego musieliśmy przetarg 

powtórzyć. Oprócz tego podjęłam decyzję o budowie dwóch fotowoltaik, czekamy na 

specyfikację i fotowoltaikę i pompę ciepła w Urzędzie Gminy, też czekamy na specyfikację. 

Dwie fotowoltaike jeżeli chodzi o Piotrowice i Wilków Średzki  będą realizowane przez 

ZGK, natomiast przez gminę budynek gminy. Musimy schodzić z kosztów i nie ma innej 

możliwości. Rozpoczęliśmy remont świetlicy w Piotrowicach w ramach posiadanych 

środków,  zobaczymy na ile nam wystarczy, chciałabym ten remont przeprowadzić. Do 

Polskiego Ładu złożyliśmy dwie drogi Piotrowice-Szymanowice etap drugi, wystąpiliśmy do 

Ministerstwa , w związku z tym, że dostaliśmy dofinansowanie milion, to wystarczą nam te 

pieniądze do połowy drogi, a do Polskiego Ładu zgłosiliśmy Akacjową w Kostomłotach i 

Piotrowice-Szymanowice drugi etap. Mam nadzieję, że tutaj dostaniemy, są to inwestycje do 

2 mln zł, czyli jest szansa, że to otrzymamy. Do Terenowego Funduszu Gruntów Rolnych, 

dostaliśmy informacje w tamtym tygodniu, że została przywrócona droga Wilków Śr. , czyli 

będziemy starali się wprowadzić  jeszcze raz i zrealizować. Jesteśmy w trakcie realizacji 

jeszcze dwóch dróg wewnętrznych w Zabłociu i w Piersnie, wykonawca Bisek zmieści się w 

terminie realizacji.  Skończyliśmy remont świetlicy wiejskiej w Piersnie, została nam jeszcze 

jedna sala – sala gimnastyczna – elewacja zewnętrzna , ale to zadanie jest przyszłościowe. 

Myślałam, że wystarczy tylko pomalowanie, ale niestety tam są zbyt duże ubytki w tynkach i 

te nakłady będą troszeczkę większe. Nie mamy w tym roku zaplanowanego tego zadania, ale 

w przyszłym roku myślę, że to skończymy.  Przygotowujemy się także do projektu budżetu 

nas rok następny, czekamy na sytuację jaka będzie jeżeli chodzi o energię elektryczną. 

Wszędzie jest trudno, ale jestem dobrej wiary ponieważ już kończymy termomodernizację i 

wymianę źródła ciepła w Mieczkowie, przechodzimy już na Karczyce, a do końca grudnia 

czy lutego Kostomłoty. Tutaj, to ogrzewanie kaskadowe, czyli dość duże inwestycje są, 

łącznie z termomodernizacją i mam nadzieję, że tu obniżymy koszty. Spotykamy się 

oczywiście i z Ministrami, politykami dyskutujemy. W dniu 4 października jest szkolenie 

straży pożarnej, OSP z terenie gminy Kostomłoty, na farmie wiatrowej, natomiast 17, gdzie 

zapraszam wszystkich radnych, mamy uroczyste otwarcie tej farmy. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Ja proszę radnych, którzy będą obecni na tym otwarciu, o  

wpisanie się na listę. 

Wójt Gminy – Zapraszamy wszystkich radnych i sołtysów. Uroczystość zaplanowano na  

dzień 17 października na godz. 17.00. Jeżeli są pytania, to chętnie odpowiem. 

Radny Mariusz Żałobniak – Pani Wójt, kilka dni temu odbyło się spotkanie w Błoniach 

pomiędzy przedstawicielami gmin Miękinia i Kąty Wrocławskie i GDDKiA w zakresie 

przebiegu obwodnicy Wrocławia. Mam pytanie czy w tym spotkaniu uczestniczył również 

przedstawiciel gminy Kostomłoty i jakie ustalenia ewentualnie z tego spotkania. 

Wójt Gminy – Nie uczestniczyliśmy , nikt nas na to spotkanie nie zaprosił. 

Radny Mariusz Żałobniak – Moje kolejne pytanie – czy gmina w takim razie pilnuje 

przebiegu, dowiaduje się co się z przebiegiem dzieje, bo kilka lat temu, jeszcze w czasie gdy 



był Pan Jaskuła takie spotkania się odbywały, dość dużo w Kostomłotach odnośnie 

alternatywy przebiegu… 

Wójt Gminy - Ten temat nie jest poruszany, nawet nie jestem w stanie odpowiedzieć, co tam  

zostało uzgodnione. Niemniej jednak my współpracujemy z gminą Środa Śląska na 

przebudowę drogi  wojewódzkiej jeżeli chodzi o drogę Kąty Wrocławskie-Środa Śląska, która 

przebiega przez nasz teren. Tutaj nic nie jest wiadome w tej sprawie żeby była zmieniona 

trasa jeśli chodzi o ustalenia, że ma być rozgałęzienie tutaj na Wilkowie na Piotrowice do 

węzła. 

Radny Mariusz Żałobniak – Czyli rozumiem, że taki pytanie ze strony  gminy Kostomłoty do 

DSDiK, czy do Urzędu Marszałkowskiego nie były wysyłane? 

Wójt Gminy - Nie dlatego, że ten temat nie jest w ogóle poruszany, ale to że wójtowie się 

spotykają, mają do tego prawo, my też się spotykamy w pewnych kwestiach. Natomiast jeżeli 

byłby ten problem rozszerzany o tak daleko idące, czyli Kąty Wr., czy Kostomłoty na pewno 

by nas na to spotkanie zaprosili. Na dzień dzisiejszy nie jest mi wiadomo,  też nic, nie 

możemy doprosić się o informacje jeżeli chodzi o przebieg autostrady, jakim śladem pójdzie. 

Domagamy się tej informacji, rozmawiałam trzy dni temu z panią dyrektor, niestety nie ma 

ustaleń. Czyli jakby to ucichło, nie ma ustaleń w tej sprawie i tutaj też nie jestem w stanie 

powiedzieć.  

Radny Mariusz Żałobniak – Mówiła Pani, że odbywa spotkania z burmistrzem Środy Śląskiej 

odnośnie przebudowy drogi  wojewódzkiej Środa Śląska-Kąty Wrocławskie, proszę 

powiedzieć coś więcej. 

Wójt Gminy – Jest projektowana droga i są uzgodnienia czysto techniczne dlatego, że o tę 

drogę już dawno walczono żeby ją przebudować, bo tam są straszne koleiny i przebudowa jest 

w planie na najbliższe dwa, trzy lata odcinek od Kątów Wr. do Środy Śl. 

Oprócz tego wprowadziłam nową linię jeżeli chodzi o transport lokalny, zapewniałam radną z 

tego okręgu, że od 1 stycznia napiszę tę trasę do marszałka nie mniej jednak po rozmowach z 

rodzicami, bilety miesięczne pokryją cały koszt. Uruchomią ją od 1 października i jest z 

Rakoszyc przez  Ramułtowice, Budziszów, Karczyce, Lisowice, Chmielów, Wnorów, 

Wilków Średzki, Pełcznica, Kąty Wrocławskie PKP i Kąty Wrocławskie.  Wyjazd z 

Rakoszyc o godz. 6.00 żeby uczniowie nie musieli korzystać z przewozu o godz. 5.00 i 

czekać przez godzinę we Wrocławiu. W drodze powrotnej przez te same miejscowości 

zabiera młodzież szkolną uczęszczającą  do szkół średnich w Środzie Śląskiej.  

Radny Józef Osowski – Pani Wójt, przepraszam, ale Pani mija się z prawdą. To nieprawda, że 

gmina Kostomłoty i Kąty nie uczestniczą w żadnych działaniach na rzecz łącznika 

autostradowego… 

Wójt Gminy – Ja mówiłam, że nie uczestniczyłam w tym co było w Błoniach, bo pierwszy 

raz słyszę. 



Radny Józef Osowski – Ale Pani mówiła, że się nic nie dzieje. Dzieje się, bo w gazecie 

napisali – jest porozumienie pomiędzy gminą Miękinia i Kątami na rzecz planowania i 

wykonania działań projektowania tego łącznika i zostały podpisane porozumienia, gdzie 

gminy  zadeklarowały kwoty, które… 

Wójt Gminy – Nie uczestniczyłam i o tych spotkaniach nie było mi wiadomo, ale na pewno 

jutro najpóźniej skontaktuję się i porozmawiam na temat tych poczynań. 

Z uwagi na brak dalszych pytań Przewodnicząca zamknęła ten punkt obrad. (informacja 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 7. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że radni otrzymali sprawozdanie następnie 

otworzyła dyskusje i ją zamknęła z uwagi na brak chętnych do dyskusji. (sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu) 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Agnieszka Śladowska zgłosiła wniosek formalny o 

nieodczytywanie uchwał oraz  przypomniała, że wszystkie projekty uchwał zostały 

szczegółowo omówione na  posiedzeniu komisji wspólnych. Radni przyjęli wniosek 

jednogłośnie 14 głosów za. 

 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2022 r. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci 

zabrania głosu. Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy w sposób następujący: 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty 

na 2022 r. 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.09.2022 14:42 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminny Ośrodek Kultury 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 2 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 1 

 

 



Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 27.09.2022 14:42 

2 Ryszard Pisarek Za 27.09.2022 14:42 

3 Leon Barylak Za 27.09.2022 14:43 

4 Edward Kulig Wstrzymał się 27.09.2022 14:43 

5 Józef Osowski Przeciw 27.09.2022 14:42 

6 Barbara Konicka Za 27.09.2022 14:42 

7 Paweł Marchewka Nieobecny ------------ 

8 Marek Pomykała Za 27.09.2022 14:42 

9 Aneta Sawicka Za 27.09.2022 14:42 

10 Jan Szwedo Za 27.09.2022 14:42 

11 Agnieszka Śladowska Za 27.09.2022 14:42 

12 Marek Żądło Przeciw 27.09.2022 14:42 

13 Waldemar Sudoł Za 27.09.2022 14:42 

14 Marzena Kruźlak Za 27.09.2022 14:42 

15 Sebastian Pawlak Za 27.09.2022 14:42 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kostomłoty. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci 

zabrania głosu. Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy w sposób następujący: 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kostomłoty. 

 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.09.2022 14:43 



Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminny Osrodek kultury 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 1 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 2 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 27.09.2022 14:43 

2 Ryszard Pisarek Za 27.09.2022 14:43 

3 Leon Barylak Za 27.09.2022 14:43 

4 Edward Kulig Wstrzymał się 27.09.2022 14:43 

5 Józef Osowski Przeciw 27.09.2022 14:43 

6 Barbara Konicka Za 27.09.2022 14:43 

7 Paweł Marchewka Nieobecny ------------ 

8 Marek Pomykała Za 27.09.2022 14:43 

9 Aneta Sawicka Za 27.09.2022 14:43 

10 Jan Szwedo Za 27.09.2022 14:43 

11 Agnieszka Śladowska Za 27.09.2022 14:43 

12 Marek Żądło Wstrzymał się 27.09.2022 14:43 

13 Waldemar Sudoł Za 27.09.2022 14:43 

14 Marzena Kruźlak Za 27.09.2022 14:43 

15 Sebastian Pawlak Za 27.09.2022 14:43 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

 



Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci 

zabrania głosu. Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy w sposób następujący: 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie podatku od nieruchomości. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.09.2022 14:44 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminny Ośrodek Kultury 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 9 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 2 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 3 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Wstrzymał się 27.09.2022 14:44 

2 Ryszard Pisarek Za 27.09.2022 14:44 

3 Leon Barylak Za 27.09.2022 14:44 

4 Edward Kulig Przeciw 27.09.2022 14:44 

5 Józef Osowski Przeciw 27.09.2022 14:44 

6 Barbara Konicka Za 27.09.2022 14:44 

7 Paweł Marchewka Nieobecny ------------ 

8 Marek Pomykała Wstrzymał się 27.09.2022 14:44 

9 Aneta Sawicka Za 27.09.2022 14:44 

10 Jan Szwedo Za 27.09.2022 14:44 

11 Agnieszka Śladowska Za 27.09.2022 14:44 

12 Marek Żądło Wstrzymał się 27.09.2022 14:44 

13 Waldemar Sudoł Za 27.09.2022 14:44 



14 Marzena Kruźlak Za 27.09.2022 14:44 

15 Sebastian Pawlak Za 27.09.2022 14:44 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XLIII/359/22 Rady Gminy 

Kostomłoty z dnia 22 lutego 2022 r. w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii w Gminie Kostomłoty na 2022 rok”. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci 

zabrania głosu. Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy w sposób następujący: 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XLIII/359/22 

Rady Gminy Kostomłoty z dnia 22 lutego 2022 r. w sprawie uchwalenia „Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Kostomłoty na 2022 rok”. 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.09.2022 14:45 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminny Ośrodek Kultury 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 27.09.2022 14:45 

2 Ryszard Pisarek Za 27.09.2022 14:45 

3 Leon Barylak Za 27.09.2022 14:45 

4 Edward Kulig Za 27.09.2022 14:45 

5 Józef Osowski Za 27.09.2022 14:45 



6 Barbara Konicka Za 27.09.2022 14:45 

7 Paweł Marchewka Nieobecny ------------ 

8 Marek Pomykała Za 27.09.2022 14:45 

9 Aneta Sawicka Za 27.09.2022 14:45 

10 Jan Szwedo Za 27.09.2022 14:45 

11 Agnieszka Śladowska Za 27.09.2022 14:45 

12 Marek Żądło Za 27.09.2022 14:45 

13 Waldemar Sudoł Za 27.09.2022 14:45 

14 Marzena Kruźlak Za 27.09.2022 14:45 

15 Sebastian Pawlak Za 27.09.2022 14:45 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci 

zabrania głosu. Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwałą została przyjęta 

przez Radę Gminy w sposób następujący: 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.09.2022 14:46 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminny Ośrodek Kultury 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 27.09.2022 14:46 



2 Ryszard Pisarek Za 27.09.2022 14:46 

3 Leon Barylak Za 27.09.2022 14:46 

4 Edward Kulig Za 27.09.2022 14:46 

5 Józef Osowski Za 27.09.2022 14:46 

6 Barbara Konicka Za 27.09.2022 14:46 

7 Paweł Marchewka Nieobecny ------------ 

8 Marek Pomykała Za 27.09.2022 14:46 

9 Aneta Sawicka Za 27.09.2022 14:46 

10 Jan Szwedo Za 27.09.2022 14:46 

11 Agnieszka Śladowska Za 27.09.2022 14:46 

12 Marek Żądło Za 27.09.2022 14:46 

13 Waldemar Sudoł Za 27.09.2022 14:46 

14 Marzena Kruźlak Za 27.09.2022 14:46 

15 Sebastian Pawlak Za 27.09.2022 14:46 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działek w obrębach: Budziszów, Ramułtowice, Świdnica Polska i 

Wilków Średzki, Gmina Kostomłoty. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci 

zabrania głosu. Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy w sposób następujący: 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek w obrębach: Budziszów, Ramułtowice, 

Świdnica Polska i Wilków Średzki, Gmina Kostomłoty. 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.09.2022 14:47 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminny Osrodek kultury 

 

 



Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 27.09.2022 14:47 

2 Ryszard Pisarek Za 27.09.2022 14:47 

3 Leon Barylak Za 27.09.2022 14:47 

4 Edward Kulig Za 27.09.2022 14:47 

5 Józef Osowski Za 27.09.2022 14:47 

6 Barbara Konicka Za 27.09.2022 14:47 

7 Paweł Marchewka Nieobecny ------------ 

8 Marek Pomykała Za 27.09.2022 14:47 

9 Aneta Sawicka Za 27.09.2022 14:47 

10 Jan Szwedo Za 27.09.2022 14:47 

11 Agnieszka Śladowska Za 27.09.2022 14:47 

12 Marek Żądło Za 27.09.2022 14:47 

13 Waldemar Sudoł Za 27.09.2022 14:47 

14 Marzena Kruźlak Za 27.09.2022 14:47 

15 Sebastian Pawlak Za 27.09.2022 14:47 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 14. Uchwała sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci 

zabrania głosu. Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy w sposób następujący: 



Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.09.2022 14:48 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminny Ośrodek Kultury 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 1 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 27.09.2022 14:48 

2 Ryszard Pisarek Za 27.09.2022 14:48 

3 Leon Barylak Za 27.09.2022 14:48 

4 Edward Kulig Za 27.09.2022 14:48 

5 Józef Osowski Wstrzymał się 27.09.2022 14:48 

6 Barbara Konicka Za 27.09.2022 14:48 

7 Paweł Marchewka Nieobecny ------------ 

8 Marek Pomykała Za 27.09.2022 14:48 

9 Aneta Sawicka Za 27.09.2022 14:48 

10 Jan Szwedo Za 27.09.2022 14:48 

11 Agnieszka Śladowska Za 27.09.2022 14:48 

12 Marek Żądło Za 27.09.2022 14:48 

13 Waldemar Sudoł Za 27.09.2022 14:48 

14 Marzena Kruźlak Za 27.09.2022 14:48 

15 Sebastian Pawlak Za 27.09.2022 14:48 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 



Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Kostomłoty nr 

LIII/277/10 z dnia 25 maja 2010 r. w sprawie przyjęcia regulaminu świetlic wiejskich na 

terenie gminy Kostomłoty. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radny Mariusz Żałobniak – Mam pytanie, czy całe zdanie było kwestionowane? 

Mecenas Lilla Gruntkowska-Baryłko – Tak całe zdanie. 

Z uwagi na to, że nikt więcej nie wyraził chęci zabrania głosu Przewodnicząca Rady Gminy 

zamknęła dyskusję, następnie  poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy w sposób następujący: 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy 

Kostomłoty nr LIII/277/10 z dnia 25 maja 2010 r. w sprawie przyjęcia regulaminu 

świetlic wiejskich na terenie gminy Kostomłoty. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.09.2022 14:49 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminny Ośrodek Kultury 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 27.09.2022 14:49 

2 Ryszard Pisarek Za 27.09.2022 14:49 

3 Leon Barylak Za 27.09.2022 14:49 

4 Edward Kulig Za 27.09.2022 14:49 

5 Józef Osowski Za 27.09.2022 14:49 

6 Barbara Konicka Za 27.09.2022 14:49 

7 Paweł Marchewka Nieobecny ------------ 

8 Marek Pomykała Za 27.09.2022 14:49 

9 Aneta Sawicka Za 27.09.2022 14:49 



10 Jan Szwedo Za 27.09.2022 14:49 

11 Agnieszka Śladowska Za 27.09.2022 14:49 

12 Marek Żądło Za 27.09.2022 14:49 

13 Waldemar Sudoł Za 27.09.2022 14:49 

14 Marzena Kruźlak Za 27.09.2022 14:49 

15 Sebastian Pawlak Za 27.09.2022 14:49 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 16. Informacja Wójta Gminy Kostomłoty o oświadczeniach majątkowych 

składanych na podstawie ustawy o samorządzie gminnym za 2021 r. 

Wójt Gminy Janina Gawlik odczytała informację z analizy oświadczeń majątkowych. 

(informacja stanowi załącznik nr 15 do protokołu) 

 

Ad. 17. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Kostomłoty o oświadczeniach 

majątkowych składanych na podstawie ustawy o samorządzie gminnym za 2021 r. 

Przewodnicząca  Rady Gminy Agnieszka Śladowska odczytała informację z analizy 

oświadczeń majątkowych. (informacja stanowi załącznik nr 16 do protokołu) 

 

Ad. 18. Wnioski i oświadczenia.        

Radny Marek Żądło odczytał, a następnie złożył na ręce Przewodniczącej wniosek 

mieszkańców ulicy Sportowej i Klonowej w Kostomłotach w sprawie progów zwalniających. 

 Pani Wójt poinformowała, że planuje zorganizować spotkanie z sołtysami w sprawie: 

budżetu na rok przyszły, oświetleniu, zasadach funkcjonowania świetlic wiejskich. Ponadto 

poinformowała, że dzień 31 października będzie dniem wolnym od pracy dla pracowników 

Urzędu Gminy Kostomłoty. Dzień ten będzie odpracowany w dniu 5 listopada. 

Z uwagi na brak dalszych wniosków i oświadczeń Przewodnicząca zamknęła  punkt 18. 

 

Ad. 19. Sprawy różne. 

Radny Jan Szwedo – Usłyszałem informację, że  przebudowa drogi między Środą Śląską  

Kątami będzie realizowana, nie wiem w jakim zakresie. Czy ona po tej modernizacji  będzie 

tym samym korytem? 

Wójt Gminy  - Tak, tym samym korytem. 

Radny Jan Szwedo – Miałbym taka prośbę żeby gmina  dopilnowała tego, że na terenie 

miejscowości Świdnica Polska jest nie w pełni chodnik, żeby ten remont obejmował, bo tam 

powstał Sklep, kilka domów zostało wybudowanych i ten chodnik aż się prosi żeby powstał. 



Radny Edward Kulig – Pani Wójt, ja jeszcze ponowię to pytanie – w planie budżetu na ten 

rok mieliśmy zaplanowane na remont  świetlicy w Godkowie 150 tys. , Pani wydała decyzję 

w której na świetlicę do Bogdanowa i zdaje się do Chmielowa… 

Przewodnicząca Rady Gminy – Nie na świetlicę do Bogdanowa. 

Radny Edward Kulig – Na remont świetlicy. 

Wójt Gminy – Tak do Bogdanowa. 

Radny Edward Kulig – Do Bogdanowa i do Chmielowa. Pani poświęciła prawie… Proszę mi 

wytłumaczyć, nie tylko mi ale przede wszystkimi mieszkańcom Godkowa z czego to wynika. 

Wójt Gminy – To wynikło z tego, że planowany remont w Godkowie obejmował wymianę 

sufitu, czyli zmianę konstrukcji sufitu. W związku z tym, że ten sufit jest trudny musieliśmy 

powołać specjalistę żeby nam zrobił ekspertyzę. Ta ekspertyza niedawno trafiła do gminy i 

teraz musimy zrobić kosztorysowanie i znaleźć wykonawcę. Nie jest możliwe zrobienie w 

tym roku dlatego przesuwamy środki. Niejednokrotnie  w wielu przypadkach przesuwamy 

środki tam, gdzie nie będą wykorzystane żeby zrobić lub dokończyć inne zadanie. I to 

wynikało z tego. Natomiast jeżeli już będziemy przygotowani do ogłoszenia przetargu i 

remontu świetlicy w Godkowie, to do tej kwoty będziemy starać się zabezpieczyć. Jeżeli w 

tym roku, ja zobaczę jeszcze ile kosztorys będzie dokładnie wyglądał, resztę też zabiorę. Żeby 

zrobić bariery przy drogach, żeby zrobić inne zadania. 

Radny Edward Kulig – Właśnie chciałem się zapytać czy w związku z tym nie moglibyśmy 

na przykład  tej części, która została, dokończyć chodnika w Godkowie, bo… 

Wójt Gminy – Nie. Dlatego, że chodnik jest przy drodze powiatowej. 

Radny Edward Kulig – Ale ja mówię, że dzięki temu, że Powiat, dziękuję oczywiście, że 

zrobili część chodnika, a w myśl umowy, która obowiązuje, miało być podzielone między 

Gminą a Powiatem . Więc teraz chciałbym żebyśmy ewentualnie te pieniążki, które zostały 

żeby poświęcić i wykonać, dokończyć chodnik… 

Wójt Gminy – Panie Radny, proszę nie wprowadzać tu nikogo w błąd, bo ten chodnik który 

został wykonany w Godkowie, został wykonany z darowizny od Polenergii. Z darowizny 

celowej, nie z Powiatu. Ja wyraźnie z Powiatem rozmawiałam, jeżeli będzie potrzeba ponad 

te 120 tys. darowizny, to jestem gotowa dołożyć drugie pół tego, co dołoży Powiat. W 

związku z tym, że cały przetarg zamknął się na 116 tys. nie było potrzeby dokładania, to nie 

były Powiatu , to byłą darowizna z Polenergii skierowana na Godków na chodnik, który 

musieli wykonać. Tym bardziej, że ta darowizna wpłynęła w czerwcu, a jak Pan wie kiedy 

chodnik był robiony, kiedy Polenergia zażądała rozliczenia. Natomiast te środki, które zostały 

na remont świetlic, to albo przeznaczę na inne świetlice, które są w trakcie remontu, bądź 

pozostaną na następny rok jako niewykorzystane. Postaram się jeszcze porobić te zadania, 

które są niedokończone. Nie inwestuje w mienie Powiatu, bo Gmina nasza na swoim mieniu 

musi realizować zadania  sama, albo starać się o pieniądze. Co czynię. Natomiast tutaj nie 



było żadnej deklaracji  Powiatu, że da ze swoich środków część  pieniędzy żebym ja dołożyła, 

tylko bazują na darowiźnie. 

Radny Mariusz Żałobniak – Proszę nie wprowadzać w błąd, Powiat pertraktował sprawę z 

Polenergią, i rzeczywiście w związku z tym, że wiatraki są zlokalizowane przy miejscowości 

Godków jakby uzasadnione było przeznaczenie tych środków właśnie na Godków. 

Oczywiście Powiat mógł wskazać w dyskusji z Polenergią inne cele… natomiast w związku z 

tym, że mieszkańcy Godkowa ponieśli jakieś elementy negatywne od wpływu wiatraków, 

zostały dedykowane środki tam. To nie jest do końca tak, że to były środki na przeznaczenie 

których Powiat nie miał wpływu, a że uważał, że tam należy przekazać te środki także było 

oczekiwanie z strony władz Powiatu, że również Gmina do tej inwestycji dołoży żebyśmy 

zrobili większy odcinek. Takiej woli nie było… 

Wójt Gminy – Nie Panie Radny, tu absolutnie nie zgodzę się. Nie taka była rozmowa. 

Niemniej jednak były to środki wyraźnie wskazane, tak jak ja dostałam 100 tys. od Polenergii  

na straż pożarną, ze wskazaniem na straż pożarną, to też przekazałam na straż pożarną, ale 

oprócz tego inwestuję swoje pieniądze. To była darowizna celowa, ja dostałam darowiznę 

celową 100 tys. na samochód strażacki, też kierowałam na samochód strażacki, resztę 

dokładałam swoich. Natomiast tutaj pytałam wicestarosty, bo obawa była taka, że jest 120 tys. 

, a ten odcinek wskazany może kosztować drożej. Więc wyraźnie powiedziałam wszystko 

ponad 120 tys. dołożymy po pół, ale zamknął się w 116. Nie widzę tutaj potrzeby dokładania 

środków, mamy wiele punktów gminnych, gdzie też wymagany jest chodnik, natomiast nie 

inwestujemy, ja piszę program. I teraz znowu mam, zrobiliśmy w Budziszowie chodnik i 

teraz muszę poszerzyć drogę, bo nie mogą się tam wyminąć. Trudno inwestować  w mienie 

Powiatu, ja Państwu dałam informację ile Powiat własnych środków przekazał na inwestycje 

do poszczególnych gmin. Dostaliście ile dróg było zrobionych, ile chodników, ile pieniędzy 

poszło do poszczególnych gmin. Gmina Kostomłoty urywkiem dostała części 400 tys. na 

drogę w Osieku, a tam szły prawie milionowe, tak że nie widzę tutaj powodu żeby akurat 

dokładać . Powinni  wejść i ten chodnik skończyć i trzeba mówić uczciwie. Pan akurat 

mieszka przy drodze powiatowej, ja rozumiem, tylko ja mam 30 miejscowości, gdzie są drogi 

gminne i jest niebezpiecznie. Nie ma takiej możliwości żeby wszystkie pieniądze, które 

widzę, że nie wykorzystam w tym roku wykorzystam na inne cele, ale na mienie gminy i 

zadania gminy. Nie wiem nawet czy ja na energię nie przeznaczę tych pieniędzy, musimy 

doprowadzać do analizy. Niemniej jednak jeżeli Powiat powie tak, robimy inwestycję, tylko 

najpierw musimy skończyć Mieczków, potem Wichrów, potem Godków, a też dostałam 

informację, że prawdopodobnie Powiat już jest przeinwestowany i nie będziemy realizować 

Mieczkowa. Co też jest nie w porządku. 

Radny Mariusz Żałobniak – Gdzie Pani dostała tę informację? 

Wójt Gminy – Od Pana Pierzchalskiego. 

Radny Edward Kulig – Ja mam jeszcze drugie pytanie. Proszę mi powiedzieć czy została 

odebrana świetlica w Paździornie. 



Wójt Gminy – Nie do końca. Świetlica w Paździornie teraz,  pytałam Pana sołtysa,  jest 

odkopany jeden bok, musimy tam ułożyć folię kubełkową i zasypać kamieniem i pomalować 

drugą stronę. A jeszcze musi tam wejść  wykonawca i wycyklinować i pomalować podłogę. 

Nie do końca,  odebraliśmy tylko, zresztą Pan sołtys wie, co odbieraliśmy. Kończy 

wykonawca  Bogdanów, niemniej jednak mają w obowiązku pomalować podłogę i w 

Samborzu pomalować parapety. Jest w trakcie realizacji, a robi to gratisowo dlatego nie mogę 

naciskać, że już ma być… 

Radny Edward Kulig – W tym roku to będzie skończone? 

Wójt Gminy – Powinno być, będę się starała. A tutaj jeżeli chodzi o odkopanie, to strażacy 

sami odkopywali, bo zrobiliśmy odwodnienie, bo nie było jednej części, będzie kamień i folia 

żeby to już miało ręce i nogi. I pomalowane, bo oczywiście jest widzieliśmy wszyscy jak 

remont był przeprowadzony, ja musiałam to poprawić. 

Radny Marek Żądło – Pani Wójt, czy jest jeszcze dofinansowanie do pieców? 

Wójt Gminy -  Nie. Czekamy na pieniądze, bo piece zostały rozliczone, rozliczyliśmy to w 

LGD, natomiast czekamy na pieniądze. Nie ma nowego programu, jeżeli będzie tylko 

program na piece, na docieplenie, na fotowoltaikę, bo też na to czekamy, wszyscy zostaną 

powiadomieni. I będę się starała żeby Gmina to realizowała, bo z tego co wiem, to 

termomodernizacja jest w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska, tylko ona jest nie 

do przejścia. Tam takie dokumenty są wymagane od ludzi np. odbiór mieszkań 

popegeerowskich z lat siedemdziesiątych. Tak, że czekam na program, ale my tworzymy 

zasady tego programu. Na dzień dzisiejszy nie ma. Powiem, że nie do końca dobry odbiór był 

po tym programie co przeprowadziliśmy, bo wymieniliśmy ponad 60 pieców, no a teraz to co 

się stało po 3 tys. dla smoluchów, to nie każdy co założył pompę ciepła już tego nie dostanie i 

ludzie też różnie to odbierają. Niemniej jednak myślę, że każdy jeden program będzie dobry 

to my ściągniemy. 

Radny Marek Żądło – Kto odpowiada za odkrzaczanie dróg. 

Wójt Gminy – Pan chyba najlepiej wie. 

Radny Marek Żądło – Ale dróg gminnych. 

Wójt Gminy – Tak samo jak w Powiecie. 

Radny Marek Żądło – Jeszcze jedno pytanko, bo rolnicy jakby na własną rękę ścieli, czy będą 

problemy? 

Wójt Gminy – Panie Radny, ja nie zabronię odkrzaczyć, musimy kupić nową podkaszarkę do 

ZGK, ja nie zabronię. Tylko nie łączmy odkrzaczania z wycinką drzew, bo wiele ludzi 

przychodzi, że chcą odkrzaczyć, wyczyścić, a okazuje się, że rosną tam jakieś drzewa trochę 

uschnięte i chcą jej wyciąć. Jest popyt na drzewa i ja na pewno wyrażę zgodę jeżeli jest suche 

drzewo do wycinki. I niech sobie wytnie za drzewo, nie robię żadnych problemów. Tylko nie 

bazujmy na odkrzaczaniu żebyśmy wycinali  zdrowe drzewa. 



Radny Marek Żądło – Czy jakiś papierek od Pani potrzeba? 

Wójt Gminy – Jeżeli chodzi o same krzaki nie trzeba papieru, bo krzak nie ma tej grubości. 

Przewodniczący Rady Gminy – Myślę Panie Radny, że podejdzie Pan do Pani Wójt… 

Radny Marek Żądło – Chodzi mi o ulicę Granitową, gdzie jeżdżą samochody Biska i ciągniki 

i nie mogą przejechać. 

Wójt Gminy - Krzaki nie ma żadnego problemu, natomiast zwracam uwagę jeżeli jest suche 

drzewo i ktoś chce go ściąć na terenie gminnym wyrażam zgodę, ale musi przyjść i zgłosić. Ja 

muszę wystąpić do Powiatu, bo na swoim terenie decyzji nie wydam i Powiat dopiero daje 

zgodę, musi być zachowana procedura. Ale na pewno jestem za żeby suche drzewa wyciąć. 

Radny Jan Szwedo – Jeszcze mam takie pytanie z komisji, które mnie bardzo zaniepokoiło, że 

w związku z tymi zameldowaniami mieszkańców ubiegających się o dopłaty do węgla. Ja 

proszę Państwa mam wielki niepokój, bo tutaj w tych meldunkach jest ogromny nieporządek 

u nas w miejscowości… 

Wójt Gminy – To nie w meldunkach, w numeracji. 

Radny Jan Szwedo – Powiem tak w budynku mieszkają 4 rodziny, tutaj widzę, że osoba 

niemieszkająca w tym budynku widniej pod tym samym numerem, natomiast mieszkająca 

osoba zupełnie pod innym numerem. I skoro ma być tak, jak Pani wspomniała, że dostanie 

tylko jedna osoba… 

Wójt Gminy – Proszę Państwa, te wypłaty zasiłków pomocowych 3 tys. i nie tylko, bo są inne 

źródła także, wyraźnie ustawa mówi – jeden adres, jedno 3 tysiące. Jeżeli pod jednym 

adresem mieszka 4 rodziny, to kto pierwszy złożył, to ten dostanie. Tak mówi ustawa, proszę 

sobie przeczytać. Natomiast to, że myśmy sobie ponadawali ulice, to był dobry pomysł, bo 3 

wioski, gdzie każdy ma swoje numery. Natomiast to, co zastałam, nikt o to nie dbał, bo 

nikomu nie było to potrzebne. Być może będzie za chwilę nowa interpretacja ustawy i 

powiedzą na jeden piec, my monitorujemy. Natomiast my nic nie wypłacimy wbrew ustawie, 

bo tam jest taki duży napis – pod odpowiedzialnością karną i nawet jakbyśmy chcieli. I to nie 

Panie Radny, Pan ma problem, problem to mamy my, bo my słuchamy, ale jeden numer jedno 

3 tysiące. I pod numerem 13 w Budziszowie mieszka ile rodzin? Pięć? Ile pieców? Trzy? 

Radny Edward Kulig – Mam jeszcze takie pytanie, bo też mnie pytają ci, którzy założyli sobie 

fotowoltaikę, czy są jakieś zwroty, bo teraz wszedł jakiś nowy przepis i czy on obowiązuje. 

Wójt Gminy – Zwrot czego? Jeżeli rolnik założył fotowoltaikę ma prawo do ulgi w podatku i 

to wynika z przepisów, natomiast osoba fizyczna, to nawet jak programy będą, to nie będzie 

przysługiwało. Bo pamiętajmy jedno, że programy refundują tylko to, co zamyślimy ale 

jeszcze nie zrobiliśmy. 

Radny Marek Żądło – Chodzi mi o oznakowanie na drogach gminnych, bo ludzie się skarżą, 

że jest w bardzo fatalnym stanie. 



Wójt Gminy – Którzy ludzie się skarżą i gdzie jest bardzo fatalny stan? 

Radny Marek Żądło – Chodzi o oznakowanie dróg gminnych, znaki są wyblakłe. 

Wójt Gminy – Proszę Pana, jeżeli chodzi o drogi powiatowe… 

Radny Marek Żądło – Ja pytałem o gminne… 

Wójt Gminy – Jakie znaki na gminnych, jeżeli są przejścia, to są odmalowywane, ale jeżeli 

nie ma nic, czyli droga nie spełnia warunków do zrobienia przejścia, to drogi nie są 

malowane. Jeżeli chodzi o znaki, nawet sołtys z Paździorna zaznaczył, że drogę i wymijanie  

się na tym moście, to jest bardzo ważne, to tam już ze trzy razy były stawiane znaki, tylko na 

drugi dzień już ich nie ma. Nie wiem kto jest kolekcjonerem u nas na gminie znaków, ale są 

kradzione… Tam, gdzie jest potrzeba, to malujemy tam, gdzie nie ma potrzeby nie ma 

potrzeby malowania. 

Radny Marek Żądło – Ludzie się skarżą, że te znaki są poobracane, niewidoczne… 

Wójt Gminy – Panie Radny, przecież Pan dobrze wie ile pieniędzy na drogach powiatowych 

się na to wydaje. I wydaje się na tydzień i za tydzień dalej wraca, czy ja mam chodzić 

codziennie i znaki sprawdzać 

Radny Jan Szwedo  - Pani Wójt, ja zauważyłem taką sprawę, że jeśli są mocowane znaki, to 

wbicie go w ziemię, to naprawdę to jest kpina, powinien być zakotwiony porządnie, 

zabetonowany i  wtedy on będzie dłużej służył. 

Wójt Gminy – Panie Radny, jak Pan przejedzie po gminie zobaczy Pan niejednokrotnie, że 

znak zakotwiczony, zabetonowany jest tak powykręcany, ale postaram się przejrzeć znaki 

drogowe. Wyślę pracownika żeby przejrzał, gdzie będzie trzeba uzupełnić na pewno 

uzupełnię. 

Radny Waldemar Sudoł – Konkretne uwagi – konkretny znak, konkretna droga, bo tak… 

Wójt Gminy – No właśnie, bo na zasadzie „ludzie mówią” ciężko stwierdzić na której drodze 

jest potrzeba, to wtedy sprawdzę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Agnieszka Śladowska zamknęła dyskusję. 

 

Ad.20. Zakończenie obrad XLIX sesji Rady Gminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy Agnieszka Śladowska  Zamykam obrady XLIX sesji Rady 

Gminy Kostomłoty. 

Sesja trwała od godz. 14.23 do godz. 15.23. 

Protokołowała Irena Piotrowska 

 


